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Betreft: vragen over bestuursakkoord

27 maart 2019

Geacht college,

Op 14 maart jl. hebben de fractievoorzitters van de coalitiepartijen met elkaar gesproken en 
daarbij kwam het bestuursakkoord ter sprake. N.a.v. dat gesprek hebben wij de volgende 
vragen.

Bestuursakkoord
In punt 1.2.3 Bouwen en wonen, wordt aangegeven dat ook lopende projecten worden 
beoordeeld op de toetsing ‘Bouwen voor alle leeftijdsgroepen en woningen die aansluiten bij
de behoefte’. Uiteraard begrijpen wij dat de reeds ingezette plannen gebaseerd zijn op de 
bestaande woonvisie. Echter toch zouden wij graag inzichtelijk krijgen waar de reeds 
ingezette plannen (meer specifiek de Zuidrand) voldoen aan de punten genoemd bij A en B. 
Door het inzichtelijk te maken is het voor de raad eenvoudiger om daar waar nodig te 
kunnen corrigeren maar ook waar dat niet (meer) kan.

A. de bestaande woonvisie en 
B. waar is ruimte om dit plan aan te passen naar de opgave zoals verwoord in het 

bestuursakkoord én de binnenkort vast te stellen woonvisie. 

1. Eveneens in punt 1.2.3 wordt gesproken over CPO-projecten. In het 
bestuursakkoord wordt nadrukkelijk aandacht gevraagd voor initiatieven vanuit 
inwoners. Ook op dit punt willen wij graag bijgepraat worden over de stand van 
zaken.

2. In punt 1.2.5 Infrastructuur en ruimtelijk beheer komt snellere verglazing bestaande 
netwerken aan bod. Wat is de status van deze ontwikkeling?

3. In punt 1.2.5 wordt ook gesproken over het stimuleren van inwoners bij het beheer 
van openbare ruimte en het meer betrekken van de jeugdgemeenteraad bij de 
inrichting van de buitenruimte. Wat is hier tot nu toe mee gedaan? 

Wij zien de antwoorden schriftelijk en/of mondeling graag op korte termijn tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Liselotte Franssen Monique van Brederode
Fractievoorzitter Lijst Riel Goirle Fractievoorzitter VVD

Christel van Neerven   Tess van de Wiel
Fractievoorzitter Pro Actief Goirle   Fractievoorzitter CDA
1


